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Ja doe maar

Let even op: het kan zich ook tegen ons keren want dan redden we begin oktober dus niet... kortom het kan niet allebei

waar zijn want dan klopt onze forecast misschien ook met.

Maar ook dan is het beter dat we dit beter weten en goed uitzoeken
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Onderwerp: RE: vraag minister over getallen

Daar 1s inderdaad wat voor te zeggen maar ook lastig te bewijzen met data. Ik kan mij voorstellen dat het zichtbaar wordt

door:

- bepaalde groepen die nu minder bellen

- bellers die alsnog afhaken als de afspraak dagen later is

- aantal no-shows (zowel stijgen als dalen kan een teken zijn)
-

omvang van andere testmanieren (privaat, via huisarts, etc.) neemt toe

Zal ik [BEESvragen om hier naar te kijken?
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Onderwerp: vraag minister over getallen

Ha

Had Hugo nog aan de lijn vanavond.

Hij duwde beetje terug op mijn stellingname dat we met de vraag nog in de geschatte bandbreedte zitten. Hij denkt dat we veel

hoger zitten. Ik vroeg waarop hij dat baseerde, hij dacht dat de vraag in de GGD teststraten veel hoger ligt dan geschat door

RIVM.

Mijn redenering is:

Schatting RIVM voor september: 37,5K

Werkelijk uitgevoerd aantal testen/dag is gemiddeld 38K, maar dat is inclusief non-Covid dus voor Covid is het 33K

Dus de vraag ligt onder de schatting
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Hugo denkt echter dat er een hogere vraag is die nu niet wordt bediend, en dus hoger ligt dan de feitelijk uitgevoerde testen.

Daar is natuurlijk ook wat voor te zeggen.

Kunnen wij daar een strakker verhaal op krijgen voorafgaand aan het debat? Wie kan dit doen? Misschien hulp nodig van

Dashboard team?
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